
 



  

 

 



Styrelsens yttrande  

Styrelsen är generellt positiv till att digitala verktyg används för att göra vår sport mer rättvis och 
anser därför att det vore fel att aktivt motarbeta en sådan utveckling. Däremot är styrelsen inte säker 
på att VAR i dess nuvarande form är det rätta alternativet och vid införandet av nya digitala 
hjälpmedel måste det säkerställas att matchupplevelsen och underhållsvärdet av vår sport, såväl på 
plats som digitalt, fortsatt håller högsta nivå. 

Styrelsens uppfattning är att det i dagsläget inte finns ett konkret alternativt att ta ställning till och 
att det därför är för tidigt att ta ett beslut om ett eventuellt införande, eller ett beslut om att aktivt 
verka mot ett införande, av VAR intill dess att systemet och dess tillämpning förbättrats och det 
tydliggjorts vilka kostnader ett införande skulle medföra och hur dessa ska fördelas.  

Styrelsens förslag till årsmötet 

Styrelsen föreslår att årsmötet avslår motionen och ger styrelsen i uppdrag att följa utvecklingen i 
VAR-frågan och, så snart ett konkret alternativ finns att ta ställning till, återkomma med förslag till 
årsmötet. 


